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REPUBLIKA HRVATSKA 

ZADARSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA KOLAN 

JEDINSTVENI UPRAVNI ODJEL 

KLASA: 021-05/19-01/06 

UR.BROJ: 2198/33-03/02-19-2 

Kolan, 10. prosinca 2019. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 

 sa 33. (trideset i treće) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 10. prosinca u 

vijećnici Općine Kolan s početkom u 09:14 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

 

1. Grgica Šupraha, predsjednik Općinskog vijeća 

2. Ivica Prtorić, potpredsjednik Općinskog vijeća 

3. Mladen Šuljić 

4. Ivan Čemeljić 

5. Bogumil Šugar 

6. Ante Zubović 

7. Ante Prtorić 

8. Šime Gligora  

 

 

 

 

Odsutni vijećnici: 

1. Branimir Tauzer - opravdano 

 

 

Ostali odsutni: 

1. Marin Pernjak, načelnik Općine Kolan 

2. Josip Zubović, zamjenik načelnika 

3. Lorena Šugar, pročelnica JUO 

4. Josip Plazibat 

5. Damir Čemeljić 

 

 

 

 

 

Zapisničarka 

Anđela Paladina 
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 Predsjednik vijeća Grgica Šupraha otvara 33. sjednicu u 09:14 h h ( u daljnjem tekstu 
Predsjedavajući) na  početku je pozdravio vijećnike i sve nazočne te utvrdio da je prisutno 8 
vijećnika dok se 1 vijećnik opravdao i to: Branimir Tauzer.  
Vijećnik Bogumil Šugar daje prijedlog da se Aktualni sat prebaci pod točku Razno. 
Predsjedavajući prijedlog daje na glasovanje: 
ZA: 2 vijećnika (Bogumil Šugar, Ante Prtorić) 
PROTIV:2 vijećnika (Ivan Čemeljić i Šime Gligora) 
SUZDRŽAN:3 vijećnika (Ante Zubović, Mladen Šuljić i Ivica Prtorić) 
 
Predsjedavajući otvara Aktualni sat 
 
Ante Zubović: Kakva je situacija sa Turističkom zajednicom? 
Načelnik: Situacija je stabilna. Imamo stalnu djelatnicu koja obavlja sve poslove i uskoro će biti 
natječaj za direktora. 
Šime Gligora: Kakva je situacija sa pitanjem subvencioniranja štićenika staračkih domova koji 
nisu na području naše županije. Znam da je predan zahtjev u Općinu Kolan te da je 
predsjednica HSU -a imala s vama sastanak? Zanima me je li što napravilo po tom pitanju. 
Načelnik: Jesam održao sam sastanak sa gđom Marijom i svakako sam za tu opciju. Nisam 
dobio dopis, ali sigurno ćemo to napraviti. 
Predsjedavajući: Pitanje u vezi natpisa u novinama za nasipavanje đige. Koja je odgovornost 
Općine? 
Sama Općina nije odgovorna za samo nasipavanje, ali smo odradili sve radnje: komunalni 
redar je napravio zapisnik, zvali smo inspektorat Lučke kapetanije koji je bio 2 puta i izvršio 
nadzor te je Općini naloženo da sanira stanje što smo i napravili. 
Predsjedavajući: Molimo Vas da rješenje predočite Općinskom vijeću na nekoj od sljedećih 
sjednica. 
Ivica Čemeljić: Gdje je 300 000 kn koje su uložene u zvonik? U 3 godine smo uprihodovali 40 
milijuna kuna. Zašto ne ulažemo u infrastrukturu? Ako ulažemo u manifestacije zašto nemamo 
za asflatiranje? Novci su nenamjenski trošeni. 
Načelnik: Novci nisu nenamjenski trošeni što možete vidjeti i u izvještaju za 2018. Ukoliko 
želite možete zatražiti i sve kartice. Što se toga tiče mjesecima nas određeni mediji traže razne 
kartice i nismo im zanimljivi što znači da nema mutnih poslova. 
 
Predsjedavajući prelazi na verifikaciju Zapisnika. Nakon tehničkih ispravaka koje su tražili 
Šime Gligora, Ante Zubović i Ivica Prtorić Predsjedavajući daje na glasovanje verifikaciju 31. 
sjednice: 
 
 GLASOVANJE: 
 
ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 
JEDNOGLASNO je verificiran zapisnik 31. sjednice 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje verifikaciju 32. sjednice 
   
ZA: 7 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, , 

Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
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SUZDRŽAN:1 vijećnik (Ivan Čemeljić) 

VEĆINOM glasova ZA je verificiran zapisnik 32. sjednice 
 
Predsjedavajući predlaže nadopunu Dnevnog reda sa točkom usvajanja Statuta Javne 
vatrogasne postrojbe Pag pod rednim brojem 13. koju daje na glasovanje: 
GLASOVANJE: 
 
ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 
JEDNOGLASNO je usvojena nadopuna Dnevnog reda. 
 
Predsjedavajući daje na glasovanje Prijedlog Dnevnog reda 
 
GLASOVANJE o prijedlogu Dnevnog reda: 
ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 
 
 

 
JEDNOGLASNO je usvojen sljedeći Dnevni red: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje Strategije razvoja Općine Kolan za razdoblje 2018.g. -2021.g. 

2.  Podjela imovine Općine Kolan i Grada Paga- usmeno izvješće načelnika  

3.  Odluka o promjeni izvršitelja usluge javne vodoopskrbe i odvodnje na području Općine 

Kolan  

4.  Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i 

načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim te divljim životinjama  

5.  Odluka o visini paušalnog poreza za djelatnost iznajmljivanja i smještaja u turizmu na 

području Općine Kolan  

6. Odluka o stipendiranju učenika i studenata sa područja Općine Kolan koji se obrazuju za 

deficitarna zanimanja  

7. Odluka o osnivanju i imenovanju Socijalnog vijeća Općine Kolan  

8. Izvješće o prostornim planovima- usmeno izvješće predsjednika Komisije za prostorne 

planove  

9. Odluka o stavljanju van snage o stavljanju van snage Zajedničke odluke o izradi Izmjena 

i dopuna Prostornog plana uredenja Općine Kolan (III) i s tim u vezi Izmjena i dopuna 

Urbanističkog plana uređenja naselja,,Kolan" UPU l, Izmjena i dopuna Urbanističkog 

plana uređenja naselja ,,Kolanjski Gajac" - UPU 2, Izmjena i dopuna Urbanističkog 

plana uređenja naselja ,,Mandre" - UPU 3, Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko - 

turističke zone,,Mandre istok" - UPU 6, Urbanističkog plana uređenja proizvodno - 

poslovne zone ,,Križine" - UPU 17 i Urbanističkog plana uređenja proizvodno poslovne 

zone ,,Šimunsko polje" - UPU I 8  

10. Izvršenje proračuna za 2018.g.  
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11.  Odluka o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj uporabi 

( ceste) 

12. Prijedlog proračuna za 2020. 

13. Usvajanje Statuta Javne vatrogasne postrojbe Pag 

14. Područje Križine: fizičke i verbalne prijetnje upućene djelatnicima Općine Kolan 

izvješće načelnika  

15. Razno 

 
 

  

 
Ad.1. Usvajanje Strategije razvoja Općine Kolan za razdoblje 2018.g. -2021.g. 

 

 

 
Predsjedavajući otvara prvu točku Dnevnog reda te daje riječ načelniku koji je podnio 

svoje izvješće o polugodišnjem radu. Nakon duže  rasprave te je predsjedavajući daje na 
glasovanje: 
ZA: 3 (Ante Prtorić, Mladen Šuljić, Bogumil Šugar,) 

PROTIV: nema 

SUDRŽAN: 5 (Grgica Šupraha, Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Ivica Prtorić, Šime Gligora) 

 
VEĆINOM glasova SUDRŽAN nije usvojena odluka 
Predsjedavajući daje Sljedeći zaključak na glasovanje: 
Naručit će se nova Strategija razvoja i kao radni tim imenuju se vijećnici Općine Kolan. 
ZA: 6 (Grgica Šupraha, Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Ivica Prtorić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 

SUDRŽAN: 2 (Ante Prtorić, Bogumil Šugar) 

 
 
 

 
Ad.2. Podjela imovine Općine Kolan i Grada Paga- usmeno izvješće načelnika 

 
Predsjedavajući otvara 2. točku Dnevnog reda i daje riječ načelnik koji daje izvješće. 
Nakon kraće rasprave Predsjedavajući prelazi na sljedeći točku. 
 
 
 
 
AD.3. Odluka o promjeni izvršitelja usluge javne vodoopskrbe i odvodnje na području 

Općine Kolan 

 
Predsjedavajući otvara 3. točku i otvara raspravu. 
Vijećnik Ante Zubović predlaže izmjenu članka 5. sa riječi Općinsko vijeće 

ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 
JEDNOGLASNO je usvojen prijedlog 
Predsjedavajući daje na glasovanje sljedeći Zaključak 
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Potrebno je odraditi još jedan radni radni sastanak na temu promjene izvršitelja uz prisutstvo 
odvjetnika. 
ZA: 4 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Zubović, Ivan Čemeljić, Šime Gligora) 

PROTIV:3  Ante Prtorić, Bogumil Šugar, Mladen Šuljić 

SUZDRŽAN: 1 (Ivica Prtorić) 

Prijedlog nije usvojen. 

 
Nakon kraće rasprave Predsjedavajući prelazi na sljedeći točku. 
 
 

 

 

 

Ad.4. Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih 

ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim te divljim životinjama  

 

 
 

 Predsjedavajući otvara točku te je daje na glasovanje obzirom da nije bilo rasprave 

 
ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 

JEDNOGLASNO je usvojena odluka. 
 

 

 
 
 

Ad.5. Odluka o visini paušalnog poreza za djelatnost iznajmljivanja i smještaja u 

turizmu na području Općine Kolan 

 
 

 Predsjedavajući otvara točku Dnevnog reda te je daje na glasovanje: 
 
 
 

ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 

JEDNOGLASNO je usvojena odluka. 
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Ad.6. Odluka o stipendiranju učenika i studenata sa područja Općine Kolan koji se 

obrazuju za deficitarna zanimanja  

 
Predsjedavajući otvara točku Dnevnog reda te je uz izmjene stavlja na glasovanje: 
 

ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 

JEDNOGLASNO je usvojena odluka. 
 

 
 

Ad.7. Odluka o osnivanju i imenovanju Socijalnog vijeća Općine Kolan  

 

 
 
 Predsjedavajući otvara točku Dnevnog reda te otvara raspravu. 
Vijećnik Bogumil Šugar daje prijedlog da se u Socijalno vijeće imenuje 1 član od svake 
političke opcije zastupljene u Općinskom vijeću. 
Predsjedavajući daje prijedlog na glasovanje: 
A: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 
JEDNOGLASNO je usvojen prijedlog. 
 
Prijedlog za članove Socijalnog vijeća: 

1. Ante Prtorić 
2. Šime Gligora 
3. Ivan Čemeljić 
4. Grgica Šupraha 
5. Mladen Šuljić 

 
Predsjedavajaći Odluku sa prijedlozima vijećnika daje na glasovanje: 
 
ZA: 8 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Šime Gligora, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 

JEDNOGLASNO je usvojena odluka. 
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Ad.8. Izvješće o prostornim planovima- usmeno izvješće predsjednika Komisije za 

prostorne planove  

 Predsjedavajući otvara točku te daje riječ zamjeniku načelnika koji je usmeno dao izvješće. 
 
 

Ad.9. Odluka o stavljanju van snage o stavljanju van snage Zajedničke odluke o 

izradi Izmjena i dopuna Prostornog plana uredenja Općine Kolan (III) i s tim u 

vezi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja,,Kolan" UPU l, 

Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja ,,Kolanjski Gajac" - UPU 

2, Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja ,,Mandre" - UPU 3, 

Urbanističkog plana uređenja ugostiteljsko - turističke zone,,Mandre istok" - UPU 

6, Urbanističkog plana uređenja proizvodno - poslovne zone ,,Križine" - UPU 17 i 

Urbanističkog plana uređenja proizvodno poslovne zone ,,Šimunsko polje" - UPU I 
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Nakon kraće rasprave Predsjedavajući daje točku na glasovanje: 
 
ZA: 4 vijećnika (Ante Prtorić, Bogumil Šufar, Mladen Šuljić, Ivica Prtorić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN: 4 vijećnika (Ante Zubović, Šime Gligora, Grgica Šupraha, Ivan Čemeljić) 
Odluka nije usvojena. 
 
12:24 h odlazi Šime Gligora 
 

Ad.10. Izvršenje proračuna za 2018.g. 

 

Predsjedavajući otvara raspravu. Nakon rasprave Predsjedavajući prelazi na drugu točku. 

 

Ad.11. Odluka o proglašenju svojstva komunalne infrastrukture javnog dobra u općoj 

uporabi ( ceste) 

 

Predsjedavajući daje odluku na glasovanje: 

ZA: 7 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Mladen Šuljić) 

PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 

JEDNOGLASNO je usvojena odluka. 
 

 

Ad.12. Prijedlog proračuna za 2020. 

 

 

Predsjedavajući daje riječ Načelniku koji je razložio Prijedlog Proračuna te su vijećnici HSS-a 
predali svoje prijedloge. 
 

Ad.13. Usvajanje Statuta Javne vatrogasne postrojbe Pag 

 
Predsjedavajući otvara točku te je daje na glasovanje: 
Predsjedavajući daje odluku na glasovanje: 

ZA: 7 vijećnika (Grgica Šupraha, Ante Prtorić, , Ante Zubović, Bogumil Šugar, Ivica Prtorić, Ivan 

Čemeljić, Mladen Šuljić) 
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PROTIV: nema 
SUZDRŽAN:nema 

JEDNOGLASNO je usvojena odluka. 
 
 

Ad.14. Područje Križine: fizičke i verbalne prijetnje upućene djelatnicima Općine 

Kolan izvješće načelnika  

 

Načelnik je ukratko razložio problem koji postoji u Jedinstvenom upravnom odjelu. 

 

13:08 h odlazi Ante Prtorić 

 
 
 
 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 13:27 min. 

 

 

 

 
 
  
 
 

 
 

Općinsko vijeće Općine Kolan 
Predsjednik Općinskog vijeća 

Grgica Šupraha 
 
 

Zapisničarka 
Anđela Paladina 

 
 
 
 


